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Referat 

Styremøte OABR avdeling innebandy nr. 3/2023-2024.  

Dato:   tirsdag 10. oktober 2023 

Sted:   Bryn 

Deltagere:   Hilde Langfjell-Murud, Stein Log, Connie Parborg, Thomas Sørensen, 
Ingvild Ruud, Per Erling Terjesen 

Forfall:  Anette Berg, Heidi Ingebrigtsli 
Adm.:   Kjetil Moberget, Nikolai Omdahl 
 

Sak 20/2023-2024 – Godkjenning av referater 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Møtereferater fra møte 1/2023-2024 og 2/2023-2024 har blitt sendt ut. 

Det kom en merknad på sak 14/2023-2024 fra møte 2. 

Vedtak: 

Referatene ble godkjent med korreksjon i nevnte sak. 

 

Sak 21/2023-2024 – Avklaring habilitet 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Ingen vurdert inhabile i løpet av møtet. 

 

Sak 14/2023-2024 – Sonelag 

☐ Orientering          ☒ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Nikolai Omdahl fra Utviklingsavdelingen redegjorde for administrasjonens arbeid. 

Den videre diskusjonen gav følgende premisser for det videre arbeidet: 

- Sonelag skal ikke konkurrere med landslag 

- Det ble ytret bekymring for de som ikke kommer på landslaget, tilbudet bør kunne fange opp 

disse 

- Det er viktig å passe på at spillere ikke er på to tilbud samtidig 

- Målgruppe (alder) bør sørge for: 

o Overlapp med første året på landslag 

o På denne får da med «boblene» til landslaget 

Følgende modeller diskutert som ble diskutert: 
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- Engasjert sonelagstrener gjør uttak blant aldersgruppen uten innmelding/kvotesystem eller 

lignende. 

- System der klubbtrenere nominerer spillere de mener bør være med i vurderingen og 

sonelagstrener velger blant disse. Dette ble ansett som foretrukket modell. 

Forslag til kostnadsbesparelser mot opprinnelig forslag: 

- Anleggskostnader 

- Personalkostnader 

Økonomisk sett skal driften av sonelag være et nullprosjekt basert på egenandeler som faktureres til 

klubb. Eventuelle oppstartskostnader første år kan tas av regionens egenkapital. 

Administrasjonen ferdigstiller et konsept og legger dette frem for endelig behandling i kommende 

styremøte. 

 

Sak 22/2023-2024 – NBF organisering, oppbygning og virke 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Etter forespørsel fra avdelingsstyret gikk administrasjonen igjennom den politiske og administrative 

oppbygningen av NBF. 

 

Sak 23/2023-2024 – NBF innebandyseksjonen 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Forbundsstyret skal sette ned en arbeidsgruppe som drifter innebandyseksjonen frem mot våren 

2024. Styret kom med forslag til ressurspersoner som de tror kan bidra i innebandyseksjonen.  

Vedtak: 

Daglig leder sjekker om disse er villige til å bidra. Styreleder melder inn kandidater til forbundsstyret.  

Leder av avdelingen får mandat til å komme med ytterligere forslag hvis det er behov for å finne 

ytterligere kandidater ved behov. 

Sak 24/2023-2024 – Oppdatering fra administrasjonen 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

Økonomi 

Daglig leder gikk igjennom arbeidet med økonomien pt. 

Halvårsregnskap legges frem for regionstyret så fort dette foreligger. 

Det planlegges for å legge frem et budsjett for 2024 før jul. 

Seriestart 

Siden sist møte er det brukt mye tid på å tilpasse seriene ved å flytte kamper og plassere disse. 
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Første utkast av dommeroppsett er publisert ut oktober. 

Nytt system for elektronisk omberamming ser ut til å fungere bra. Klubbene og deres frivillige ser ut 

til å håndtere digitale arbeidsmetoder godt. 

Minirunde 2 står for døren. Ca 120 lag påmeldt. 

Utredningsprosesser som er satt i gang 

Administrasjonen har på eget initiativ satt i gang arbeid med å se på strukturelle forhold ved driften: 

- Dommeroppsett og dertil praktikaliteter 

- Serieoppsett og gjennomføring av seriespillet 

- Revisjon av lover og regler frem mot regionstinget 

Målet er å involvere aktuelle utvalg, avdelingsstyrer, regionstyret og klubber før noe bestemmes i 

forkant av kommende sesong/vedtas på tinget. Administrasjonen kommer tilbake med 

fremdriftsplan. 

 

Sak 25/2023-2024 – Orientering fra utvalgene 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Dommerutvalget 

Dommerutvalget kunne informere om at det er sendt ut informasjon til klubbene om dømming i 

aktivitetsserien denne sesongen. Det jobbes også med å sette opp klubbdommerkurs slik at klubbene 

har mulighet til å stille med egne dommere i disse klassene. 

DU-leder har i være i møte med nasjonal dommerkomité hvor e-læring og DK1/DK2 ble diskutert 

spesielt. Det er noe uenighet rundt i landet om hvor stor rolle e-læring skal ha i dommerutdanningen. 

Den generelle dommermangelen i regionen ble diskutert spesielt. Det er noen få dommere som 

dømmer mange kamper og som drar lasset. Dette gjør oss meget sårbare hvis en eller to uventet 

skulle bli indisponible over tid. Styret oppfordret administrasjonen og DU til å se på muligheten til å 

lage en kampanje for å få gamle dommere tilbake i dommergjerningen. Virkemiddel som kan 

vurderes er premie til klubb som verver flest el. 

Administrasjonen ønsker å bruke tid på å bedre forutsigbarheten for dommerne (se sak 24/2023-

2024) og klargjøre ansvarsfordelingen mellom region og klubber. Sannsynligvis trenger vi mer hjelp 

fra klubbene for å rekruttere, utvikle og beholde dommere i tiden som kommer. En nøkkel er å jobbe 

for bedre dommermiljøer i klubbene. 

Styret ønsket at digitale sperreskjemaer tas i bruk fra 1.1.24 og oppfordrer administrasjonen til å 

gjennomføre dette. 

 

Sak 26/2023-2024 – Dommergebyrer for sesongen 2022/2023 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 
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Det er foreløpig ikke sendt ut dommergebyrer for den avsluttede sesongen. Administrasjonen ønsket 

styrets innspill i håndtering av saken. 

Vedtak: 

Styret ønsket at dommergebyrene sendes til klubbene så fort som mulig. 

 

Sak 27/2023-2024 – Tilbakebetaling av serieavgift J17 

☐ Orientering          ☐ Diskusjon          ☒ Vedtak 

En av klubbene med lag i J17-seiren har bemerket at spilltilbudet for denne aldersklassen kun er 8 

kamper, og mener noe av serieavgiften i klassen bør tilbakebetales. Administrasjonen har vært i 

kontakt lagene i denne klassen, og majoriteten ønsket ikke flere kamper. Det er derfor ikke lagt om til 

trippel eller kvadrupel serie. 

Vedtak: 

Styret ønsker på generell basis at spilltilbudet skal være mer omfattende enn det som er tilfellet for 

J17 i skrivende stund. Styret ønsker at administrasjonen sender ut ny forespørsel til klubbene ved 

nyttår for å høre om det er ønskelig med flere kamper. Styret tar en ny vurdering når det gjelder 

økonomiske forhold ved sesongslutt. 

 

Sak 28/2023-2024 – Oppfølgingssaker 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

På et tidligere møte ble det diskutert om det er mulig å merke lag med dispensasjoner i TA. 

Administrasjonen har funnet ut at dette er mulig og vil merke de aktuelle lagene så fort som mulig. 

 

Referent: 

Kjetil Moberget 

mandag 23. oktober 2023 

 

Endelig godkjent av styret: 

tirsdag 14. november 2023 

 


